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Protokół 
 

z zebrania Rady Osiedla Warszewo w dniu 24.11.2016r. 
 
Przewodniczący R.O. Warszewo Pan Dariusz Mikołajczyk powitał zebranych  
 
Na protokolanta wybrano Radną Magdalenę Obuchowicz.  
 
Na posiedzenie stawiło się 10 osób według listy obecności – stanowiącej załącznik nr 1. 
 
 Przewodniczący stwierdził kworum, otworzył posiedzenie i przedstawił porządek obrad: 
1. stwierdzenie kworum i otwarcie zebrania 
2. przyjęcie protokołu z dnia 22.09.2016 
3. wydanie opinii w/s sprzedaży działki nr 5/50 przy ul. Łącznej 
4. wydanie opinii w/s parkingu przy ul. Złotowskiej 
5. przyjęcie propozycji do zadania "Współfinansowanie inwestycji Rad Osiedli" w roku 2017 
6. sprawy bieżące i wolne wnioski 
7. zamknięcie zebrania 
 
Ad 2 
Przewodniczący zapytał zebranych czy są uwagi do protokołu z zebrania RO z dnia 22.09.2016. 
Uwag nie było. Przeprowadzono głosowanie w/s przyjęcia protokołu: 9 głosów było „za”, 1 
„wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 
 
Ad 3  
Do RO wpłynęła prośba o wydanie opinii w/s sprzedaży działki nr 5/50 przy ul. Łącznej na cele 
budownictwa wielorodzinnego. Przeprowadzono głosowanie w/s wydania opinii: 9 głosów było 
„za” wydaniem pozytywnej opinii, 1 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 
 
Ad 4 
Do RO wpłynęła prośba o wydanie opinii w/s budowy miejsc parkingowych na działce nr 47 przy ul. 
Złotowskiej. Przeprowadzono głosowanie w/s wydania opinii: 10 głosów było „za” wydaniem 
pozytywnej opinii, 0 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”. 
 
Ad 5 
Przewodniczący poprosił o propozycje do zadania "Współfinansowanie inwestycji Rad Osiedli" w 
roku 2017. Radni zaproponowali następujące zadania: 
1. budowa boiska sportowego przy ul. Kostrzewskiego, 
2. budowa wybiegu dla psów przy starej SP nr 7 (ul. Sarnia) 
3. budowa chodnika na odcinku pomiędzy starą SP7 a Złotowską wraz z dosadzeniem drzew – 
uzupełnienie szpaleru drzew i uzupełnienie chodnika (odcinek od byłej szkoły SP 7 do lecznicy 
weterynaryjnej). 
Podjęcie uchwały odroczono do czasu wyjaśnienia sytuacji własnościowej działek 
zaproponowanych do wykorzystania pod budowę boiska. 
Rada uchwaliła, że w przypadku braku możliwości realizacji budowy boiska ze względów 
własnościowych, w miejsce tej propozycji zgłoszone zostanie zadanie: budowa chodnika wzdłuż 
ulicy Duńskiej pomiędzy zjazdem do Biedronki a Lidlem przy ul. Krasińkiego/Przyjaciół Żołnierza.  
Przeprowadzono głosowanie w/s zatwierdzenia propozycji: 9 głosów było „za” wydaniem 
pozytywnej opinii, 1 „wstrzymujący się  0 „przeciw”. 
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Ad 6 
Głosowaniu poddane zostały dwie sprawy, które wpłynęły do Rady Osiedla: 
-  wydanie opinii ws zbycia działki nr 56/1 obręb 3079 położonej w rejonie ul. Duńskiej – 
przeprowadzono głosowanie w/s wydania opinii: 10 głosów było „za” wydaniem pozytywnej opinii, 
0 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”, 
- wydanie opinii ws zbycia działki nr 38/9 obręb 3074 położonej w rejonie ul. Poznańskiej - 
przeprowadzono głosowanie w/s wydania opinii: 10 głosów było „za” wydaniem pozytywnej opinii, 
0 „wstrzymujący się”, 0 „przeciw”, 
 
Ad 7  
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 Protokolant       Przewodniczący   
Magdalena Obuchowicz                      Dariusz Mikołajczyk 


